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Veïns i veïnes, regidors i regidores, amics i amigues:

Avui tanquem una legislatura molt dinàmica i certament complicada. Fa quatre anys,
quan amb els vostres vots vau fer-me la confiança d’encapçalar la llista guanyadora de
les eleccions i vaig ser nomenat alcalde de Súria després d’un pacte amb el GIIS, poc
podíem imaginar-nos el que ens depararia el futur. 

Uns mesos més tard, la crisi  de la covid va marcar la nostra vida i  també, com no,
l’agenda política. Les prioritats van canviar de manera sobtada i tota la Corporació vam
haver  de remar  de manera coordinada per  intentar  minimitzar  els  efectes sanitaris,
laborals i econòmics sobre la nostra població. Van ser mesos durs que van precedir una
època d’inestabilitat econòmica que encara dura, amb una inflació que va obligar a fer
ajustos  i  a  treballar  de  manera  incansable  per  tal  que  no s’aturessin  els  projectes
previstos. I vam aconseguir tirar endavant obres i millores que han permès millorar la
nostra vila. Hem mantingut Súria en marxa i hem treballat per tal de projectar futurs
equipaments i necessitats del poble.

La inestabilitat política també va comportar que entre govern i oposició tinguéssim força
discrepàncies que van acabar convertint el final de la legislatura i les eleccions en un
plebiscit  sobre  la  gestió  del  govern  i  la  ubicació  dels  equipaments.  Parlo  des  del
convenciment si dic que, tot i que segurament m’he equivocat en diverses ocasions,
sempre he posat com a prioritat la millora del nostre municipi. Amb sacrificis, és cert,
però també amb un immens orgull pel fet d’haver pogut ser l’alcalde del poble que tant
m’estimo.

Em  quedaria  curt  si  volgués  anomenar  totes  aquelles  persones  que  de  manera
sistemàtica o esporàdica m’heu recolzat, animat i aconsellat en temes completament
diversos i complicats, però sí que m’agradaria dir-vos que aquest viatge l’he pogut fer
gràcies a uns meravellosos companys del Grup Municipal  Socialista: l’Olga, el  Miquel
Àngel i la Montse. I també als regidors del GIIS, amb qui hem fet un equip de treball
cohesionat, que ha permès la coalició seguir endavant i impulsar millores per al nostre
poble. Gràcies, Alba, i gràcies, Miquel.
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I gràcies també als amics, a la família i a la meva parella, que tot sovint les han hagut
de  veure  de  tots  colors,  però  que  també  han  estat  partícips  dels  moments  tan
gratificants que m’han tocat viure. I també, gràcies al fantàstic equip de treballadors
municipals, ja que sense ells, sense fer la pinya que hem fet, no podríem assolir els
objectius  ni  tirar  endavant  com a  municipi.  Com tampoc  ho  podríem  fer  sense  les
nostres entitats i associacions de veïns i veïnes, motor i ànima de Súria.

Els reptes de Súria són també els que tenen molts pobles del nostre voltant, i als quals
hem de donar resposta de manera individualitzada, però també mancomunada. Només
teixint complicitats i buscant sinergies serem capaços d’avançar com a poble.

A tots vosaltres i a la resta de veïns i veïnes de Súria, moltes gràcies. El viatge continua.

Súria, 17 de juny de 2023

2


